
 
 

 

 
    ACTA ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA 
 
     DE L'AMPA IES SANT VICENT FERRER 
 
 
 
Reunits telemàticament el DIJOUS 4 de NOVEMBRE a les 18h en primera convocatòria i a les 
18:30h en segona convocatòria a través de l'enllaç https://meet.google.com/imy-twin-hrn  
amb els següents assistents: 
 

Patricia González - Presidenta 
Gracia Alonso- Secretaria 

Pablo Llinas- Vocal 
Pedro G- Vocal 

M.ª José Tormos- Vocal 
Tere Fernández 

 
    ORDRE DEL DIA 
 
 1.- LECTURA I APROVACIÓ DE L'ACTA ANTERIOR, SI ESCAU 
S'aprova l'acta per unanimitat de tots els presents. No hi ha vots delegats.  
 
 2.- COMUNICACIÓ DE LA NOVA JUNTA DIRECTIVA 
 
Es comunica als socis allí presentes que la presidenta és Patricia González, la secretària és Gracia 
Alonso i la Tresorera és Mariela Noguera, (que ja ho era en l'anterior junta i així manté la 
signatura en el banc). Com a vocals estan Pablo Llinás, Maria José Tormo i Pedro González 
 
 3.- PRESENTACIÓ DE LA REPRESENTANT DE L'AMPA EN EL CONSELL ESCOLAR I LA SEUA 
  REUNIÓ DEL DIJOUS 28 D'OCTUBRE 
 
S'informa que Patricia és la representant de l'AMPA en el Consell Escolar i en la reunió del 28 
d'octubre es va aprovar per unanimitat la PGA del centre. Comenta que en la PGA indica que els 
percentatges de l'ús de les tres llengües és de: valencià 40%, castellà 30% i 18% en anglés. La 
PGA també parla dels horaris del professorat, de l'alumnat i també inclou la PAC (projecte 
educatiu del centre), el RRI (reglament de règim intern, aprovat el 12 de juliol perquè calia 
actualitzar-ho segons el ROF de 2019), el pla de normalització lingüística, que inclou el PEPLI 
(programa d'educació plurilingüe i intercultural), el Protocol d'atenció sanitària en els centre 
educatius, el Pla de Contingència COVID, el Protocol d'actuació COVID, el Pla de Transició (de 
primària a secundària i de secundària a batxillerat), el Pla de Convivència, Mediació i Igualtat i el 
Pla d'acolliment a alumnat de nova incorporació, el PADIE (pla d'atenció a la diversitat), el 
programa d'Orientació, els criteris pedagògics per a l'elaboració d'horaris, programa de 
reutilització de llibres de text, el PAF (programa de formació de professorat) i el pla de guàrdia 
(un professor de guàrdia intentarà donar la matèria del professor que haja faltat). 
 

https://meet.google.com/imy-twin-hrn


També comenta que el pròxim 18 de novembre hi haurà eleccions per al Consell Escolar i que a 
un dia d'acabar el termini de presentació de candidatures hi ha tres candidatures per al sector 
famílies. Patricia es presentarà també i anima a més sòcies i socis al fet que es presenten. 
Tere es presenta al Consell Escolar. 
 
El director va anunciar que ha posat a la disposició del professorat un conjunt d'eines 
tecnològiques (tauletes, ordinadors portàtils, aula d'informàtica) perquè les use en classe. 
Respecte al COVID el director va comentar que hi havia un positiu i recalca que és necessari que 
es complisquen totes les mesures necessàries per a previndre contagis segons el que marca el 
Pla de contingència COVID. 
 
Al setembre va caure part del sostre del despatx del director, per sort no va haver-hi danys 
personals. També es va adonar un inspector que va visitar el nostre centre que el pati requeria 
una intervenció. El director va pensar en una mà de pintura i el pressupost més econòmic és el 
de 4911’25€. Pensant que la reforma podria començar en un parell d'anys tampoc considera 
necessari el director invertir més al pati. Diversos professors i Patricia suggereixen donar-li més 
acolorit al pati, encara que vinga la reforma. Patricia comenta la possibilitat de fer algun dibuix 
o grafiti a manera de concurs o similar. El director comenta que ja es va pintar el pati, que va 
durar poc i que de moment és preferible donar una llavada de cara pintant tot de bla al més 
prompte possible. S'aprova per unanimitat que es pinte i repare les parets del pati.  
 
 4.- DINAMITZACIÓ DELS GRUPS DE TREBALL (ESTATUTS, ENQUESTES…) 
 
Proposta d'enquesta als socis/as sobre capacitat i temps per a col·laborar amb l'AMPA de 
manera puntual, tipus Google Forms. 
 
Tere apunta que si pot ajudar en una cosa concreta ho farà, intentarà estar pendent dels grups 
de treball que es creuen per si pot aportar alguna cosa 
 
 5.- DRET DE LES FAMÍLIES: PETICIÓ D'EXÀMENS 
 
Presa la paraula Tere, exposa les seues circumstàncies i demana que l'AMPA done suport a la 
petició de poder revisar els exàmens que realitza l'alumnat. Les i els professors de l'Institut posen 
molts problemes, però es fa molt necessari quan el/la alumne/a té necessitats educatives 
especials per a: 
 
-Veure com porta els continguts de les assignatures 
-Com el professorat enfoca i redacta les preguntes (ja que tenen dificultats de comprensió i 
lectura) 
-poder treballar amb els especialistes que ajuden a aqueixos/as alumnes/as fora de l'Institut 
com a reforç 
Comenta també que el Sindic de Greuges empara la sol·licitud de revisió d'exàmens. 
Actualment el procediment a seguir és emplenar, per part de la mare o pare una sol·licitud, que 
està disponible en secretària i està subjecta a l'aprovació per part de direcció.  
Demana que d'alguna manera s'agilitara aquest procés mitjançant formulari en la web del 
col·legi, ja que és incompatible amb horari laboral. 
Patricia afig que és una pràctica poc coneguda pels pares i mares i que s'hauria de realitzar algun 
comunicat des de l'AMPA per a informar els socis/as. També és de l'opinió que s'hauria de 
facilitar el procés i que hauria d'existir un protocol establit per a aquests casos. 
Pedro pren la paraula i assenyala que podem incórrer en un problema de protecció de dades i 
comenta que a vegades els pares/mares sol·liciten aqueixa revisió amb finalitats no tan clars 
com els que exposa Tere. Ja existeix un horari de tutories per part del professorat on revisar 



aquests exàmens i que traure'ls del centre pot implicar alguns problemes que escapen al control 
de l'AMPA. 
Després d'uns minuts de debat entre Pedro, Tere i Patricia es conclou que s'estudiarà una mica 
més sobre el tema i es contactarà amb Direcció i Direcció d'estudis de l'Institut per a comptar 
amb la seua opinió.  
 
 6.- PRECS, PREGUNTES I SUGGERIMENTS 
 
Es plantegen diferents grups de treball perquè les sòcies/us col·laboren i es posarà en l'APP 
perquè es visibilitze: 
 
-Burocràtic 
-Didàctic/Orientació 
-Extraescolars: ací fa un incís Patricia per a comentar que finalment el Teatre no es pot fer per 
falta de xiquetes/us 
-Enquesta 
-Esdeveniments: Nadal (cistelles i felicitacions), festes de graduació… 
 
Quan són les 18.51 hores, es dona per finalitzada la Junta 
 
 
 
 
 
         
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         València 01- desembre- 2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Presidenta:        Secretària: 
Patricia González       Gracia Alonso 


